
 

80/83/0088 خیدوره هشتم به تار رهیمد أتیجلسه ه بیستمینو  کصدیمذاکرات   

 

 01از  0صفحه 

 

 

 

 یتعالبسمه

 

 80/80/0088جلسههیأتمدیرهدورههشتمبهتاریخبیستمینیکصدومذاکرات

 (مجازی -حضوری )

 

 جلسه با تلاوتی از قرآن کریم آغاز گردید.

 

:فر مهندس الهیآقای   

 حال از بلا نگه دارد ی همهدر  شیخدا                                نگه داردنکه جانب اهل خدا آهر      

 آشنا سخن آشنا نگه دارد که                     مگر به حضرت دوست میدوست نگو ثیحد                             

محترم اداره  ندگانیبازرسان محترم و نما ره،یمد أتیه البدل یعلو  یمحترم اصل یو با عرض سلام و احترام خدمت اعضا پروردگار ادیو  بانام

و  عمر باعزتو ضمن تبریک زادروز خجسته همکار گرانقدر، جناب آقای مهندس حسن زیاری و آرزوی طول  استان تهران یکل راه و شهرساز

ساختمان استان تهران  یندسمه نظامسازمان  رهیمد أتیجلسه هبیستمین و  کصدی میکن یم آغاز تندرستی برای ایشان و همه همکاران ارجمند

 .یدیو چهارصد خورش کهزاریماه سال هشتم خرداد خیرا در تار

 نیا هستیم. دار محترم سازمان جناب آقای مهندس آمری ها در خدمت خزانه ها و حساب قسمت دوم گزارش بانک در خصوص

 

 سخنان پیش از دستور:

بهه   کهه در گهزارش آقهای دوسهت لی     هها  بانهک پیشهنهاد اول   3، در هفتهه گششهته   شهده  ارائهه با عنایت بهه گهزارش    نیا: آقای مهندس آمری

 .هست تر ارجحپیشنهاد  3این  .مینما یمآنها اشاره شد را مجدداً قرائت 

 بانک مسکن -0

کهه نسهبت بهه بانهک صهادرات بهه        ماههه  4بلندمهدت بها نهرک شکسهت      یهها  حسهاب % بهه  02پرداخهت سهود    پیشنهاد اول: (1-1

 % بیشتر است.0میزان 

یهک آیهتم    عنهوان  بهه ایهن مهورد را    ؛ کهه ماههه  33% و 12پرداخهت تسههیلات پانصهد میلیهون ریهالی بها نهرک         پیشنهاد دوم: (1-0

میلیهارد ریهالی بهه     122یهک سهدرده    مسهدود کهردن  کهه بانهک مسهکن در قبهال      قهرار دادیهم   هها  بانهک جهت مقایسه برای 

 را پیشنهاد داده است. فقره 1552ت داد 

 %11بانک مرکزی مصوب  یها نرکبا پرداخت تسهیلات بدون تودیع  (1-3

کههه فایههل آن موجههود  بانههک مسههکن جهههت افتتهها  حسههاب و یهها اسههت لام اعضهها و سههایر خههدمات  سیسههرو وباسههتفاده از  (1-4

 است.

کههه  اسههتفاده از امههاکن گردشههگری، دریاکنههار شههمال، هتههل سههلام مشهههد، چادگههان اصههفهان، باشههگاه فرمانیههه تهههران      (1-5

 نسبت به شرایط کنونی بانک صادرات به نسبت بهتر است. مسکن استپیشنهادات جشاب بانک 

 بانک ملت -2

در ایهن بانههک مفتهو  گردیههده    میلیهارد ریههال  10سههدرده کوتهاه مههدت و بلنهد مههدت بهه مبلهه      فقههره حسهاب  3ت هداد   1331از سهال  

در سهازمان حضهور    بانهک ملهت بهه همهراه ریاسهت محتهرم شه به مهدیریت         4ریاسهت محتهرم منهقهه     04/21/1422و در تاریخ  تاس

 .و این پیشنهادات را ارائه نمودند پیدا کرده
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 را پیشنهاد نمودند که از سود بانک صادرات به میزان یک درصد بیشتر است. %13سدرده بلندمدت نرک سود  (0-1

 ...پرداخت قبوض و ازجملهانجام امورات بانکی سازمان بانک جهت  یها درگاه یانداز راه (0-0

 122یهک سهدرده    مسهدود کهردن  در قبهال   ملهت بانهک   ماههه  33% و 12پرداخت تسهیلات پانصهد میلیهون ریهالی بها نهرک       (0-3

 فقره را پیشنهاد داده است. 0222میلیارد ریالی به ت داد 

 جهت سازمان.خاص  صورت بهمتداول انجام کلیه امور بانکی  (0-4

میلیههارد  3تجهیههزات دفتههر تهها سههق   ؛ ومیلیههارد ریههال 12محههل ف الیههت تهها سههق  متخصصههین خریههد اعهههای تسهههیلات  (0-5

 ریال.

 بانک گردشگری -3

بیشهتر اسهت و نسهبت بهه      بانهک مسهکن نهیم درصهد نیهز     را پیشهنهاد داده اسهت کهه نسهبت بهه       %02.52% تا 02نرک سود  (3-1

 بیشتر است. ها بانکسایر 

و اخهش گهزارش    هها  افهت یدرواریزهها و  بهرای انجهام عملیهات بهانکی     موردنیهاز سهازمان    یهها  رساختیز یساز فراهمتسهیل و  (3-0

 ارائه خدمات نوین بانکیمکانات لازم برای او مربوطه 

 آنها. یها خانوادهکارکنان سازمان و یا سفرای کیش برای  از خدمات سفر، شرکت سفرهای کهکشانیاستفاده  (3-3

اخیهراً پیشهنهاد مههر  نمهوده اسهت کهه ههر وقهت ریاسهت           باشهد.  مهی  تهر  عقهب مهورد اشهاره شهده بهه نسهبت       3بانک صادرات نسهبت بهه   

 سازمان صلا  بدانند پیشنهاد مهر  شود.

 انجام دادیم. ها بانککه در این مدت با کلیه مشاکرات بانکی بود  یبند جمعآنچه ارائه شد 
 

 .و قدرتمندی است بانک ملت به لحاظ بستر اینترنتی بسیار بانک م روف

 

نماییم تا پس از اخش اکثریت آرا در صدر دستور  یریگ یرأ، اگر موافق هستید با توجه به اهمیت بحث بودجه میرجعفری:آقای مهندس 

 قرار گرفت، آقای مهندس اکبریان راد توضیحات را بفرمایید. دستور جلسهبا اکثریت آرا در صدر  جلسه قرار گرفته و ارائه گردد.

 

در دستور  و موارد دیگر صورت گرفته صورت گرفته در دستمزد یها شیافزابا توجه به  سازمان 1422بودجه سال  آقای مهندس اکبریان راد:

تا در صحن  و پس از رایزنی با اعضای کمیسیون، بودجه پیشنهادی به ریاست سازمان فرستاده شد کار کمیسیون طر  و برنامه قرار گرفت

که به خاطر عملکردی که در تغییراتی در بودجه مدنظر داشتند از م اونت محترم طر  و برنامه ابتدای هفته گششته  هیأت مدیره مهر  گردد.

، بنده آورده بودند به دسترا  1333تغییراتی صورت پشیرد، چون م اونت مالی و پشتیبانی آخرین عملکرد سال  انجام شده بود 33انتهای سال 

، تمام هیأت مدیره طر  گردد جلسهتا در  و با نظر دوستان برای هیأت رئیسه فرستادیم میا گرفتهکمیسیون امضا اعلام نمودم چون از دوستان 

 موارد در همین جلسه مهر  شود تا اگر تغییراتی باید صورت گیرد در همین جلسه با نظر هیأت مدیره انجام پشیرد.

 

 .بفرمایید ها نهیهز، منابع و توضیحاتی در خصوص فایل ارائه شده آقای مهندس میرجعفری:

 

تغییرات مشخص است. موارد  و م اونت طر  و برنامه انجام پشیرد. دار خزانهاین موارد باید توسط  نامه نظامطبق  آقای مهندس اکبریان راد:

میلیارد عملکردی  155 .میا دادهمیلیارد پیشنهاد  132مبل   میلیارد بوده که با افزایشی که در نظر گرفته شده 101مهر  شده در سال قبل 

 بوده که در سال قبل واحد مالی و پشتیبانی ارائه نموده است.

 

 نظری ندارند؟ اند دادهدوستان در مورد منابع درآمدی و اصلاحی که دوستان کمیسیون طر  و برنامه انجام  آقای مهندس میرجعفری:
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 .میلیارد تومان است 93اهدایی  یها کمک 4در خصوص منابع درآمدی سازمان در بند  آقای مهندس صابر:

 

فرمتی  .شود یمشناسنامه فنی و ملکی را نیز شامل  و باشد یمبر اساس فرمت  که قبلاً داده شده و ییها کمک دس اکبریان راد:نآقای مه

بهتر است ولی گفتند فرمت را شورای مرکزی اعلام نموده  ما نیز در کمیسیون اعلام نمودیم که فرمت را تغییر دهند که به ما داده شده و است

 همین فرمت باشد.با و باید 

 

که یکصد میلیارد تومان  و کنترل طراحی در یک ردی  آمده است فنی و ملکی وجوه حاصل از سودهای شناسنامهآقای مهندس صابر: 

 مجزا نیست. صورت به ینیب شیپولی عملکرد و  است 1422بودجه  ینیب شیپ

 

 .اند نمودهفرمت بر اساس فرمتی است که به ما اعلام آقای مهندس اکبریان راد: 

 

 % افزایش یافته است.32به میزان  1333نسبت به سال  عامل یها بانکنزد  یگشار سدردهسود حاصل از  آقای مهندس صابر:

 

که ثبت دبیرخانه سازمان نیز شده  نفر از اعضای هیأت مدیره به دست بنده رسیده است 11 امضا منقوش به یا نامه دس الهی فر:نآقای مه

 اگر اجازه بدهید متن نامه را بخوانم شاید لازم باشد در جلسه موارد آن منظور گردد. .باشد یمبه بودجه نیز مرتبط  کنم یمو فکر  است

 

 مورد وجود دارد: چند آقای مهندس میرجعفری:

 .به رئیس جلسه داده شود که به بنده داده نشد قبل از تشکیل رسمی جلسه بایداداره جلسات  نامه وهیش 9طبق ماده  -1

 بودجه در صدر دستور جلسه قرار گرفت.گیری نمودیم و موضوع   ما رأی -0

 .این مسأله در دستور جلسه ب د باید قرار گیرد و به رأی گشاشته شود -3

 گیری نماید؟ تواند تصمیم می، مگر هیأت مدیره مسأله بودجه و استمهال حق عضویت جز وظای  مجمع است -4

در  میتوان ینم، ما وظای  مجمع را اشاره کرده است در مورد حق عضویت سالیانه صحبت نموده است صراحت بهاجرایی  نامه نییآ 44ماده  -5

 گیری نماییم. مورد مجمع تصمیم

 گیرد. هفته آینده قرار می دستور جلسهدر اولین  اند نمودهنفر از اعضای هیأت مدیره امضا  11با همه این تفاسیر اگر 

 

 :مینما یمعرض  یقانونآقای رئیس تشکر  آقای مهندس تیموری:

و تقاضا هم این بوده که  و به دبیر هیأت مدیره نیز تحویل گردیده است است هم ارسال شدهل شما بثبت سازمان شده و به کارتا قبل از جلسه

و اینکه شما به جلسه ب د  جام شودباید ان الآنهمین . باشد یمو مربوط به بودجه و بخش درآمدی بودجه  در حین بررسی بودجه انجام پشیرد

 .اند داشتههیأت مدیره است که این تقاضا را از شما تن از اعضای  11به  یاحترام یبموکول نمایید 

 

ت یین و تصویب حق ورودی،  عمومی سازمانقانون مجمع  3: وفق ماده نمایم تشکر قانونی به اعضای هیأت مدیره اعلام می آقای دکتر کرمی:

. ای موضوعی که دوستان مجمع عمومی استو سایر منابع درآمدی برای سازمان بر اساس پیشنهاد هیأت مدیره از وظای   حق عضویت سالانه

 باشد. نمی نیست و قابل مهر  شدن هیأت مدیرهاصلاً در صلاحیت جسارتاً  اند نمودهامضاء 

 

برای  ، بررسی بودجهمیینما ینمرا ما تصویب این بودجه  جناب بازرس الآنهمین بحث دو نفره شود ولی  خواهم ینم آقای مهندس تیموری:

لام عا جا نیهمو  شود یمبودجه دارد تصویب کنید که  ، اگر شما فکر میو این نامه نیز برای پیشنهاد به مجمع است پیشنهاد به مجمع است
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تصویب  ؛ وقرار است به مجمع ارسال شود میینما یم، همین بودجه هم که اینجا بررسی مجمع وظای نیست در حیهه  انجامکه قابل  دیکن یم

 .باشد یمنیست بلکه استمهال 

نماید اصلاً در اختیار هیأت مدیره  جادیاکسری  هر موردی که به بودجه سازمان و عقب و جلو انداختنبحث حق عضویت  آقای دکتر کرمی:

 .نیست

 

 تصویب مجمع دارد؟ الآن 1333آیا بودجه سال  تیموری:آقای مهندس 

 

و مصوب هیأت  طبق مصوبه هیأت مدیره به شورای مرکزی فرستاده شده است 1333در خصوص بودجه سال  آقای مهندس میرجعفری:

 .مدیره دارد

 

 له  کنید انجام دهید. اند داشتهنفر از شما تقاضایی  11آقای رئیس  آقای مهندس تیموری:

 

 .به دلیل اینکه اصل بودجه مصوب ما هم پیشنهاد به مجمع است است جا بهتشکر آقای مهندس تیموری  آقای مهندس سعیدیان:

 

 و مصوبامضا که خودمان  یا بودجهدر مورد  میتوان یممگر ما  اشاره شده است 33و  31سال  بودجه در نامه به آقای مهندس میرجعفری:

 بگوییم؟ چنین چیزی میا نموده

 

 آقای رئیس آیا موضوع در دستور قرار گرفت یا نه؟ اول این را ت یین تکلی  نمایید. آقای مهندس خطیبی:

 

 دستور اول بودجه است. آقای مهندس میرجعفری:

 

 قرار دارد. دستور جلسهدر صدر  الآنامضا دارد قه اً  11به اینکه  با توجه آقای مهندس خطیبی:

 

 به من تحویل نشده است. نامه وهیشقبل از جلسه این  :میرجعفری آقای مهندس

 

 دفترتان باید در اختیار شما قرار مسئولنامه را  ؛ ونیاز نیست که تحویل شخص شما شود، سازمان دبیرخانه دارد آقای مهندس خطیبی:

این امکان در حق ما هست  ؛ وشود یمدر خصوص آن بحث  الآنکه  1422اولاً بودجه سال  اند نوشتهبودجه را همین دوستان عزیزی که  .داد یم

بگوید منبع درآمدی را  تواند یمو هم  هم آن را استمهال نماید تواند یمو  دهد یمچون بودجه را پیشنهاد  و جزو اختیارات هیأت مدیره است

 32نیز مبل   1333ر فضای مجازی در سال ، در تمام پوسترهای تبلیغاتی شما دموکول شود 1421و به سال  خواهم ینم 1422برای سال 

درآمدی سازمان را به خهر میندازد و منابع  کند یم، بنابراین این موضوع که به تراز ما مشکل ایجاد دیا کردهتراز مثبت وارد میلیارد تومان 

سه میلیارد و سیصد  زانیمبه  1422که برای سال  باشد یمبه میزان سه میلیارد تومان  1333، عملکرد سال به این صورت نیست وجه چیه به

ی نی اگر همین امروز به میزان سه میلیارد و سیصد میلیون تومان از این بودجه کم نمایید  میلیون تومان برای اشخاص حقیقی دیده شده است

به میزان  ها  یردمجامع نیز تصویب شده است که ده و در بودجه این اختیار را هیأت مدیره دا یها  یرددر رابهه با  .دهد ینمهیچ اتفاقی رک 

پرداخت نموده باشند.  تاکنونشاید ت دادی از اعضا . دیینما یمخیلی تغییرات اعمال . چهور یک ردی  بودجه با توجه به عملکرد % کل است05

 به چه میزان باقی مانده است؟ عملکرداز سه میلیارد  1333در سال باید گزارشی از بخش مالی سازمان تهیه نمایید تا مشخص گردد که 

 یریگ میتصم؟ هیأت مدیره یا نه دینما یم کونیف کن، ب د صحبت نماییم که آیا سازمان را ممکن است کلاً پانصد میلیون تومان باقی مانده باشد

، وزارت راه و انجام داده است این را. سازمان امور مالیاتی با آن عظمت پول را بدهد و سال ب د بگیرد هبه نماید یا خواهد یمکه مثلاً  دینما یم
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که گزارشی ارائه نماید به واحد مالی اعلام بفرمایید  الآن. ریاست محترم همین افتد ینم، هیچ اتفاقی را تمدید نموده است ها پروانهشهرسازی 

نماید. در  یریگ میتصمبتواند برای آن  یراحت بهانده است که هیأت مدیره چه ریالی م 1333اشخاص حقیقی در سال  تیاز عضومبنی بر اینکه 

 بگیریم. 1421و در سال  پیشنهاد حشف نماییم عنوان بهاز ردی   میتوان یمنیز  1422سال 

 

اختیار رئیس جلسه ، قبل از شروع جلسه باید در اداره جلسات نامه وهیش 9طبق ماده  اولاً آقای مهندس خهیبی آقای مهندس میرجعفری:

 میا آوردهبودجه را  یریگ یرأطبق  در دبیرخانه ثبت شده است و آیا رئیس جلسه خبر دارد که ثبت شده است؟ دییفرما یمکه شما  قرار گیرد

دوماً وقتی این موضوع  .دیا نمودهمتوجه بشوم که شما چه چیزی را در دبیرخانه ثبت  . هیچ توق ی از بنده نیست که ناگهاناول دستوردر 

 مهر  شد دستور جلسه بودجه رأی آورده و آمده است به دستور اول.

 

و در حین  تقاضا این بوده که در حین بررسی بودجه این موضوع بررسی گردد آقای رئیس لهفاً مغلهه نفرمایید. آقای مهندس تیموری:

 از شما تقاضا گردیده است. دستور جلسه

 

اینکه  صورت گرفته و موضوع بودجه در صدر دستورات قرار گرفته است. یریگ یرأاداره جلسات  نامه وهیشطبق  میرجعفری:آقای مهندس 

 عنوان به دیتوان ینماما  مهر  نمایید دیتوان یمصحبت  عنوان به، در حین بودجه مهر  نمودید در حین بررسی بودجه موضوع بررسی گردد

 صورت گیرد. یریگ یرأدر دستور قرار دهید بار دیگر  دیخواه یم، اگر دستور اول قرار دهید

 

 گردد. و بررسی آقای مهندس یکبار دیگر لهفاً متن نامه را بخوانید نوشته شده در حین بررسی بودجه موضوع مهر  آقای مهندس تیموری:

 

و به دنبال منافع شخصی خودتان  قوانین را رعایت بفرمایید کنم یمیک عضو خواهش  عنوان بهآقای مهندس میرج فری  آقای دکتر شکیب:

 نباشید.

 قوانین حرفی گفتم؟ جز بهآقای دکتر شکیب بنده  آقای مهندس میرجعفری:

 

 این پیشنهاد توسط اعضای هیأت مدیره الآن، باشد یمموضوع حق عضویت پیشنهاد هیأت مدیره به مجمع  آقای مهندس کریمی آنچه:

اداره کل راه و شهرسازی برای  الآن. هم نیست ییجا یب. حرف که پیشنهاد برای امسال نباشد و مهلت داده شود برای سال آینده شده داده

اداره کل راه و  .، دویست هزار تومانصد هزار تومان یا پروانهاعلام شده مثلاً  در بودجه کشور راًیاخ، دینما یمدریافت  یا نهیهزصدور پروانه 

که در یکسال  طور همان. تا آخر تیر تا آخر شهریور م تبر است دیگو یمو  دینما یم نظر صرفاز این مبال  و دولت جمهوری اسلامی  شهرسازی

به همین دلیل هم سازمان برای اعضای خودش این کار  دینما یمگششت  113به چه دلیل دولت از مالیات ماده  گششته این اتفاق افتاده است.

، سازمان هم دو برابر افزایش یافته است شیها نهیهزو  ، درآمدش از سازمان و... کم استی نی عضوی که به دلیل شرایط کرونا؛ دهد یمرا انجام 

که هیأت مدیره این پیشنهاد را در صحن  و پیشنهاد اعضای هیأت مدیره هم همین بوده و هیچ منع قانونی ندارد دهد یمرا انجام  کار نیا

مقرر بود افزایش داشته باشد ولی به تأیید هیأت مدیره قرار  ییها سال، کما اینکه در یا سال ب د برای امسال دینما یموب و مص مهر  نماید

بنابراین این پیشنهاد هیچ مغایرتی ندارد و بنده هم پیشنهاد ؛ نگردیده است دییتأدر مجمع  یولیا قرار بوده افزایش اعمال گردد  نگرفته است.

 در حین بررسی بودجه مورد بررسی قرار گیرد. کنم یم

 

و  به مجمع مهر  گردد تواند یمو این پیشنهاد در مرحله ت یین و تصویب  دارد دهیأت مدیره تنها وظیفه پیشنها عبدالملکی: مهندسآقای 

. بسته شده است 33و  31که بودجه سال  اضایی که داده شده است مستحضر باشیدقدر این ت در آنجا قابلیت رسیدگی به موضوع وجود دارد.

برای حق  صرفاًاگر قرار است کاری صورت گیرد  برای تصویب به شورای مرکزی ارسال گردیده است. 33تصویب شده و بودجه سال  31بودجه 

 به مجمع ارسال شود. ، پیشنهاد هیأت مدیره ارائه گردد و برای تصویبباشد یم 1422عضویت سال 
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و یا حق عضویت  را کم یا زیاد نماید یا بودجهو  تغییری حاصل نماید کسی نخواسته است شده دادهدر تقاضای  موری:آقای مهندس تی

 اضافه بهبا توجه  نیز به ت ویق بیفتد. 1421حق عضویت پرداخت نمایند تقاضا داریم تا سال  اند نتوانستهتغییری نماید. دوستانی که تاکنون 

فقط در زمان  .باشد یم، هیچ منافاتی ندارد و صرفاً کمک به اعضا انجام شده یها بودجه، نه در اداره سازمان و نه در تخصیص درآمدهای حاصله

 شود. حاصل رییتغو قرار نیست ریالی  گردد یمدیرتری اخش 

 

، استمهالی که در بحث حق عضویت 33و  31در بودجه سال همانهور که آقای مهندس عبدالملکی نیز اشاره نمودند  آقای دکتر کرمی:

 دیره به مجمع ارائه گردد.مپیشنهاد هیأت  شود یمهم  1421تا  1422ولی برای سال  باشد ینمدوستان فرمودند قابل انجام 

 

را ه نموده و حق عضویت  به سایت سازمان مراج تواند یمو... را نداده است  31که حق عضویت از سال  یهرکس آقای مهندس میرجعفری:

 یریگ یرأمگر در مورد حق  میینما یم یریگ میتصمدر خصوص بودجه  الآن دارد؟ وجود 1422چه مشکلی برای بودجه سال  پرداخت نماید

 ؟شود یمصحبت 

 عملاًچه کمک خاصی است برای اعضا و  دانم ینم .میینما یمصحبت  یهزارتومان 52تا  42اولاً راجع به یک رقم  آقای مهندس اکبریان راد:

بگوییم  تغییر دهیم؟ میخواه یمچه چیزی را  الآن میا نمودهرا امضا  33و  31بودجه  .اند دادهکار اشتباهی انجام  اند نمودهکه پرداخت  یافراد

اگر هم بخواهیم اختصاص  1422بودجه درباره  ؟میکن یمبرای کرونا استفاده نماییم. درباره چه عددی صحبت  میخواه یمهزار تومان را  52

 اند کردهبگوییم اشتباه  اند نمودهبرای کسانی که پرداخت  پرداخت ننماید. کس چیه، یک سال حق عضویت را باید مساوی باشد همه یبرادهیم 

 به اسم کرونا به نظر من منهقی نیست. امتیاز در نظر بگیریم؟ اند ننمودهو برای کسانی که پرداخت 

 

، به امضا رسیده و قبل از شروع نفر از اعضای محترم هیأت مدیره مهر  گردیده است 11آقای رئیس پیشنهادی از طرف  آقای مهندس فرنیا:

در اولین جلسه  در حین بررسی و تصویب بودجه سازمانکه تقاضا داریم موضوع  ذکرشده شنهادیپ، در متن جلسه تحویل دبیرخانه شده است

. دوستان رشته مکانیک که موکول گردد 1421به سال تاکنون استمهال و  31از سال یت اعضا سازمان مهر  و دریافت حق عضوهیأت مدیره 

 شیها تیف الدر شرایط کرونا سازمان بسته بوده و خیلی از  نداشته باشیم. یا رشته، س ی نماییم نگاه صرفاً ندینما یماز این موضوع انتقاد 

مستحضر هستید که وقتی عضوی از سازمان حق عضویت  اینجا بحث بودجه و اینکه پولی گرفته بشود یا نشود مهر  نیست. شده است. متوق 

و این عدد و رقم  درخواست اعضا هیأت مدیره این است که این مبل  بدهی باطل شود. تواند یمعضویتش  را پرداخت ننماید به لحاظ قانون

رت نگیرد، این عضا هیأت مدیره له  داشتند و اعلام نمودند که به دلیل شرایط کرونا افزایش حق عضویت صو، قبلاً هم اسرجایش باقی بماند

 1421این است که این عدد و رقم بماند و اگر تا سال  هم در راستای همان موضوع است و درخواستی که اعضای محترم هیأت مدیره دارند

و در صورت  یت منجر به لغو عضویت اعضا نگردد، البته در حد پیشنهاد استپرداخت حق عضو، طی این مدت عدم ی نی تا پایان امسال

 صرفاًکه آقای مهندس عبدالملکی اشاره نمودند ما  طور همانو  صورت گیرد یریگ میتصمت مدیره، باید در مجمع تصویب اعضای محترم هیأ

 .میینما یمجهت تصویب در مجمع مصوب 

 

تصویب شده گششته بودجه  یها سالگششته نیست،  یها سالآقای مهندس عبدالملکی هم فرمودید که برای  ه:آقای مهندس کریمی آنچ

شد و اعلام نمود برای تمدید پروانه  قائل، وزارت راه و شهرسازی برای تمدید پروانه اعضا سازمان مهلتی میشو یم قائلاست. مهلتی برای اعضا 

و خلاف  میا شده قائلخت نکند بلکه مهلتی هزار تومان را پرداخت نمایید و این بدان م نی نیست که کسی پول را پردا 52 لازم نیست مبل 

 .شود ینممقررات انجام 

 

 .شود یمکه شامل حال همه  رندیگ یم، تصمیماتی مالیاتیامور سازمان  مثلاً مختل امور  یها دستگاه کنم یممن فکر  خانم مهندس رادمهر:

استفاده نمایند،  توانند یمو همه  شود یمکه شامل همه  ، مثل قبل که تصمیم گرفتیم حق عضویت را زیاد ننماییماین تصمیم خیلی خوب است



 

80/83/0088 خیدوره هشتم به تار رهیمد أتیجلسه ه بیستمینو  کصدیمذاکرات   

 

 01از  7صفحه 

 

 

 

و در ابتدای سال حق عضویت را  تصمیمی بگیریم که شامل حال ت دادی بوده و کسی که منظم بوده میخواه یم در این مقهع الآنولی 

که در زمان  اگر قرار است تدبیری صورت گیرد بابت اینکه مشکلاتی پایین است که بهتر است آنقدرمشمول نشود، رقم  توده اسمپرداخت ن

و حق  اینکه موضوع را به مجمع پیشنهاد دهیم ت دادی هم در مجمع حضور دارند تصمیمات دیگری گرفته شود. پیش آمده است،کرونایی 

 مینما یم، من شخصاً استقبال اینکه قرار است به اعضا کمک شود بسیار عالی است برایشان خوشایند نخواهد بود. اند نمودهعضویت را پرداخت 

 اعضا گردد.همه آنکه شامل  شرط بهولی 

 

 که مبل  ناچیز است، خانم مهندساشاره مهلب نمودند این  ، آقای اکبریان بهنکات خوبی در صحبت دوستان بود آقای مهندس سعیدیان:

صحبت بخشش نیست صحبت این است که  اساساً .شود ینم یا عدهو شامل  شود یم یا عدهنیز اشاره نمودند که در صورت انجام شامل  رادمهر

به تصمیمی که در هیأت اجرایی گرفته شده  گردد یبرمنیست، ریشه  زیبرانگ چالشموضوع چندان  برای این افراد مهلتی خواسته شده است.

بر  و وارد موضوعاتی که بوی مهندسی انتخابات دارد نشوند.در این موضوعات تدبیر بیشتری به خرج دهند  کنم یمان خواهش و از عزیز است

در این دو دوره که  این گروه، این ت داد بیشتر داده شده است. 33عضویت تا پایان سال  حق خودم، استناد شده به اینکه یها دهیشناساس 

 عضویت برای شرکت در انتخابات الزامی استکه پرداخت حق  ندینما یمو به یاد دارم، همیشه در ابتدا اعلام  ام نمودهابات شرکت بنده در انتخ

. دوستان تدبیر نمایند و وارد در انتخابات این شروط برداشته شده است مشارکترونق  منظور بهساعت مانده به انتخابات اعلام شده که  41و در 

 نشوند، این دست از موضوعات در بیرون از مجموعه هیأت مدیره و سازمان نمود دارد. دینما یمایجاد که شائبه  ییها حوزه

 

متر کار خارج از سیستم ارجاع شده  ونیلیم کیکه  مینما یمبرای پنجمین بار است که تخل  دفتری را اعلام  الآنبنده  آقای دکتر کرمی:

و مهر و امضا سازمان و دفتر  اند شدهچه  ها شرکتکه این  دیا نکردهبه این موضوع ورود  عضو محترم هیأت مدیره 11از  کی چیه، است

ولی کاری که در آن تخل  صورت گرفته  شود یمآن نهایتاً چند میلیارد  سروتهج ل شده است، ب د برای موضوع حق عضویت که نمایندگی 

از دوستان هیأت مدیره تقاضا دارم  .دیا نکردهقانون است ورود  15و  14به وظیفه قانونی که بند  عنوان چیه به دارد. ارزش مالیچند ده میلیارد 

 که جز وظای  هیأت مدیره است را مهال ه نمایند. یموضوعاتقوانین و 

 

ولی موضوعی که اشاره نمودند مشابه صحبتی است که بنده در  آقای مهندس کرمی از دوستان صمیمی بنده هستند آقای مهندس خطیبی:

و من گفتم نه منظور بنده  نفره به وظای  خود اشراف ندارد؟ 5نفره گفتم و آقای مهندس عبدالملکی تشکر دادند که ی نی هیأت  5مورد هیأت 

نداند کمتر نخواهند دانست و من این را به حساب توهین  بیشتر از شماقانون را  قه اًآقای مهندس کرمی ت تک اعضای هیأت مدیره  این نبود.

ر محترم، شائبه مهندسی شدن انتخابات، آنهو استیر که شما به اشتباه گفتید. گشارم یمگفتمانی  عنوان بهو  گشارم ینمت مدیره به اعضای هیأ

چه چیزی پشت این ماجرا  و ما اعلام نمودیم که دیراردادقلی را وشما در گروه هیأت مدیره جد که ییازآنجاکه مهندس س یدیان اشاره نمودند، 

. حال اینکه چه اتفاقاتی پشت ماجرا تا بالاخره در هیأت اجرایی به سرانجام رسید قرار دارد؟ بین اعضای هیأت مدیره این موضوع شروع شد

بسیار خانم مهندس رادمهر  از بین برود. ها شائبهولی قصد دوستان این است که این  ام دهیندصورتجلسه را نیز من  .میدان ینمبوده است را ما 

 113گواهی  که تلاش نمودید تا بجنگید که برای اعضای هیأت مدیره ارسال نمودید و در فضای مجازی منتشر کردید یا نامهتلاش نمودید، در 

. در همین مدت بسیاری از همکاران به دلیل دیر آمدن ی مالیات انجام ندشیردی نی دستورال مل اجرای ؟چیست 113م نی گواهی  اعمال نگردد.

اگر با همین استدلال پیش برویم  .اند نمودهو مالیاتشان را پرداخت  رندیگ یمدستور مالیات پرداخت  روند یمهمین موضوع، سه ماه است که 

چون در حق آن افراد نیز اجحاف شده  ؟را نگیریم 113رفتیم گواهی چرا ما  اصلاً، اند نمودهبرای کسانی که مالیات پرداخت باید بگوییم  الآن

میلیارد تومان هم در سال  32اعلام نمودیم  که ییازآنجا و از کجا این مشکل بیشتر شد؟ سود دارد همه نیامورد دیگر اینکه سازمان  است.

. اگر ، گرچه افتخاری است برای هیأت مدیرهمان این موارد را منتشر نمودیم، خودسودهای بانکی است رازیغ بهو این  تراز مثبت داشتیم 1333

هیچ  میلیارد را؟ با تمام این موارد 4یا استمهال  میریگ یممیلیارد را  0-1میلیون یا  922-322که استمهال  میشو یمآمار بگیریم متوجه 

و خیلی با رشادت این  گردد ینممجم ی برگزار  احتمالاًو  شود ینمو شما به اهدافتان خواهید رسید، چون این موضوع تأیید  افتد ینماتفاقی 

دقت نمایید، حق عضویت اشخاص حقیقی  اند نمودهدر بند سوم که مهندس اکبریان راد تهیه  مورد دیگر اینکه ؛ ومیینما یمموضوع را م وق 
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اگر بودجه  که آنجا پرداخت نمایند. قرار دهد 1421سال  م وقاتدر  تواند یممدیره  أتیهرا هم که نداده  1333، بنابراین سال قبلی و م وقه

اصلاً هم که قرار نیست در تراز تغییری ایجاد  ؟دانجام دهی دیتوان ینمچون بودجه تصویب شده کاری  شود یمگفته  % افزایش یا کاهش یابد32

، یا دینما یم دیتائو  شود یمتشکیل یا مجمع  شود یمو هیچ منع قانونی هم ندارد، موضوع مصوب  1421 به سال شود یمتمهال صرفاً اس شود.

بنابراین موضوعی که در هیأت اجرایی اتفاق افتاده برای همیشه بسته ؛ کند ینم دییتأیا  دینما یمو تأیید  شود یمشورای مرکزی تشکیل 

 ب د نیز این اتفاق رک ندهد. یها دورهکه برای  شود یم

 

و کرونا شیوع یافته  31، اسفند اشتهد، در آن سال که کرونایی وجود ن31در متن نامه نوشته شده از ابتدای سال  آقای مهندس میرجعفری:

و در آن موقع کرونا نیست، اصل ماجرا بر سر اقدام هیأت اجرایی  میینما یمرا مصوب و امضا  33و  31بودجه  .دیگرد یماصلا   موضوع نیا

است که هم آقای مهندس س یدیان و هم  اشتباهواژه مهندسی انتخابات نیز  .که آقای مهندس س یدیان نیز اشاره نمودند انتخابات است

اجرایی، از شرایط عضویت پرداخت حق عضویت سالیانه  نامه نییآ 44ماده  بر اساساین شائبه اشتباهی است.  .برند یممهندس میرج فری بکار 

، بنده ندینما یمجدول که آقای مهندس خهیبی اشاره  یزیر برنامهباخبر شدم.  یریگ میتصماجرایی ب د از  أتیهبنده هم از تصمیم  .باشد یم

هیأت اجرایی چه مهندسی انجام داده است؟ شما  به اشتراک گشاشتم.هیأت مدیره جدول را از آقای میرزایی دریافت نمودم و عیناً در گروه 

کسی مخالفت دارد با پرداخت  الآن. مگر دیکن ینمشما در مورد استمهال صحبت  .باشد یمت داد اعضا  بر اساسصندلی هیأت مدیره  دییگو یم

؟ هر میا گشاشته فشار تحتاعضا را  الآنمگر  نه در مورد حق عضویت اعضا. دیینما یمصندلی هیأت مدیره بحث  ت دادشما امروز در مورد  م وقه؟

 هیأت مدیره را بر اساس یها یصندل به سایت سازمان مراج ه و نسبت به پرداخت حق عضویت م وقه اقدام نمایند. توانند یمزمان که بخواهند 

گفته در مورد استمهال  ها صحبت نامه و این و طبق قانون عضو کسی است که حق عضویت سالیانه پرداخت نماید. ندینما یمت یین  عضو ت داد

 متن قانون را تغییر دهیم. میتوان ینمبه آن حرف برسید ولی اشتباه است چون  تیدرنهاکه  شود یم

 

 آقای مهندس میرج فری و آقای مهندس اکبریان راد یها صحبتیک ساعت از زمان جلسه گششته است و من نیز با  آقای مهندس رضوی:

، لهفاً این نامه را ت یین تکلی  و برای اعضا اجباری هم برای پرداخت در نظر گرفته نشده است موافق هستم واق اً این رقم رقمی نیست

، هنوز در دستور نیامده و یک سات از وقت جلسه به صحبت در اینخصوص صرف گرفته شود انجام پشیرد یا مصوبهبفرمایید که اگر قرار است 

 .گردیده است

 

. آقای مهندس کرمی گفتند این دارد زیآم نیتوهکه جنبه  شود یمبرده  ب ضاً کلماتی بکارموضوع در حال تکرار است و آقای مهندس فرنیا: 

و  نمودم کرده و ارجاع مرتبه پاراف 3الی  0را بنده حداقل  دیا نوشتهکه برای اسلامشهر  یا نامه. آقای کرمی نفر قانون را مهال ه نمایند 11

مهندس فشارکی نیز اشاره نمودند که از ض   قانون استفاده شده، اینکه  .اند بودهخیلی از دوستان دیگر نیز به طرقی پیگیر پرونده اسلامشهر 

که کسانی که عضو سازمان هستند رأی  ض   نیست، قانون همین است، در قانون ذکر شده و مجلس شورای اسلامی مصوب نموده است

 نمایند. اظهارنظرنمایندگان مجلس شورای اسلامی باید در اینخصوص نیستیم و  یریگ میتصمغلط چه درست، من و شما در جایگاه  هچ بدهند.

این  شد ینم یبردار نقشهوارد حیهه عمران و  داد یمهیأت اجرایی فقط در مورد رشته برق و مکانیک تغییرات  به شوخی بگوییم که شاید اگر

 و شأن هم را حفظ نماییم. با احترام صحبت نماییم باهم کنم یمخواهش  .افتاد ینمفضاها هم اتفاق 

 

هیأت مدیره امضا  یاز اعضانفر  11-19که مهلبی را ه دچندین بار اتفاق افتا تاکنونآقای مهندس میرج فری  آقای مهندس رستم زاده:

نفر از اعضای هیأت مدیره  11به قانون احترام بگشارید،  کنم یمخواهش  قرار گرفته است. دستور جلسهو در  اند دادهو به رئیس وقت  اند نموده

 درخواستی داشتند خواهشمندم شأن اعضای هیأت مدیره را حفظ نمایید.

 

در مورد این موضوع صحبت نمودیم خواهشمندم طبق  آقای مهندس میرج فری نزدیک به یک ساعت از وقت خانم مهندس رادمهر:

حقوقی خیلی  یها شرکت، بله بنده برای مفاصاحساب مالیاتی برای خدمت آقای مهندس خهیبی بدهم یا دوستانهتشکر  عمل نمایید. نامه نظام



 

80/83/0088 خیدوره هشتم به تار رهیمد أتیجلسه ه بیستمینو  کصدیمذاکرات   

 

 01از  9صفحه 

 

 

 

و مشکلی هم که وجود داشت از طرف سازمان امور  شامل عدم تمدید شوندتا توانستم آنها را نیز مانند اشخاص حقیقی  ام دهیکشزحمت 

تصمیمی در این خصوص  خواست یم. اینکه اداره کل بود و برای همه یکسان الاجرا لازم را داد اش مصوبه. امور مالیاتی از زمانی که مالیاتی نبود

 مد نه اینکه سازمان امور مالیاتی این تفکیک را گشاشت.ت نماید بخشنامه را، در آنجا بود که برای اعضا مشکل پیش آبگیرد یا روی

 

گردید، به  ، تغییرات زیادی اعمال میشد یمهمیشه در بحث بودجه که مهر   برای اینکه این بحث خاتمه پیدا کند ان:آقای مهندس سعیدی

و بنویسیم با  ای اضافه نماییم تبصره کنم یمکردن عدد و رقم هم نباشد، پیشنهاد  ادیوز کماعتقاد بنده در خصوص این موضوع شاید نیاز به 

 .گردد یمتمدید  1422توجه به وض یت کرونا امکان پرداخت حق عضویت تا سال 

 

 مهلت ندارند؟ اعضا برای پرداخت حق عضویت الآنمگر  آقای مهندس میرجعفری:

 

 تر است. انتخابات از رگ گردن به همه ما نزدیک آقای مهندس سعیدیان:

 

 .نیز به اعضا فرصت و مهلت برای پرداخت داده شده است الآنهمین  آقای مهندس میرجعفری:

 

به احترام  بلامانع است. 1422تبصره بگشاریم و اعلام کنیم با توجه به شرایط کرونا پرداخت حق عضویت تا پایان  آقای مهندس سعیدیان:

 نفر از اعضای هیأت مدیره. 11درخواست 

 

موضوعی  هیأت مدیره بدهم. محترمتشکری خدمت اعضای  دانم یملازم  عضو دستگاه نظارت استان عنوان بهبنده  آقای مهندس عبدالملکی:

و  ها یکرست داد  چهور اعضای هیأت مدیره راجع به کنم یم، ت جب ابلاغ نشده است ییجا به و هنوز نشده است یرسان اطلاعکه هنوز منتشر و 

این  تشکر هم به اعضای محترم هیأت مدیره است و هم به اعضای محترم هیأت اجرایی.. این کنند یمصحبت هیأت مدیره  یها یصندلت داد 

و کسب نظر  و پس از تأیید دستگاه نظارت استان موضوعی محرمانه در هیأت اجرایی بوده است عنوان به نشود یرسان اطلاعموضوع مادامی که 

که یکی از  آمده است نامه نییآ 34در بند ج ماده و قانونمندتر  تر جامعلی موضوع را خی که یدرحال، کشوریا دستگاه نظارت  از دفتر توس ه

، ت جبم کسب تکلی  کند و یا تأییدیه بگیرد استناد کرده به اینکه از جایی ییدرجاو نه  وظای  هیأت اجرایی ت یین اعضای هیأت مدیره است

در هیأت اجرایی به  مهلبی که به زعم ما هنوز منتشر نشده و هنوز قه ی نشده است !؟چرا باید مهر  شود الآناز این است که این قضیه 

 .شود یمشکل دامن زده 

 

، یک ساعت از وقت جلسه سدری شده دارید بر عهدهرئیس، ریاست جلسه را  عنوان بهآقای مهندس میرج فری شما  آقای دکتر شکیب:

شما مکل  هستید  نفر از اعضای هیأت مدیره به درست یا غلط درخواستی دارند 11است، ، جلسه هزینه دارد وقتمان در حال تل  شدن است

. با این وتو شود کلاًو شاید بدشیرد و شاید  شود یم، پس از بحث و بررسی اگر مصوب هم بشود باز به اداره کل درخواست را در دستور قرار دهید

 میلیون تومان برای اعضای سازمان هزینه در بردارد. 152همین جلسه  .دیا ودهنمشیوه مدیریت جلسه یک ساعت است که وقت ما را تل  

 

گفته شده که مواد قبل از شروع  نامه نظام. در را بخوانم نامه نظامدیگر  بار کیآقای دکتر شکیب اگر لازم است  آقای مهندس میرجعفری:

مورد  ؟دیا نموده، من از کجا بدانم که نامه را ثبت دیا کردهنامه را در دبیرخانه ثبت  دییگو یم، مورد دیگر اینکه جلسه به رئیس جلسه داده شود

اعلام کردم در دستور جلسه هفته آینده قرار  زین، بنده دیا نمودهشما نامه را مهر   میا شدهدیگر پس از اینکه وارد دستور جلسه و بحث بودجه 

آقای رستم زاده هم اشاره کردند، من کجا مرتکب خلاف  ؟ام شدهمن چه خلافی مرتکب  .د، گفته نشده در دستور اول قرار گیرخواهد گرفت

بنده تخلفی مرتکب  .میپرداز یمو امروز به ادامه بحث بودجه  ردیگ یمموضوع در دستور کار جلسه هفته آینده قرار  نامه نظامطبق  ؟ام شده

 آقای حسینی در مورد بودجه صحبت بفرمایید. .ام نشده
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که در کمیسیون طر  و برنامه  مصارف -0 بحث منابع دریافتی -1 دو بحث داریم 1422در خصوص بودجه سال  آقای مهندس حسینی:

که  و متوجه برخی موارد بحرانی شدیم مشخص شد ماه بهشتیاردتا پایان که چون عملکرد سازمان مصوب گردیده است، چند مورد است 

. اگر آقای مهندس اکبریان گردد یریگ میتصمو  مهر  تواند یمکه کلیت این موضوع در این جلسه  نیست عددی را اضافه نمودیم کننده نیتأم

 بنده توضیح دهم یا اینکه خودشان به موارد اشاره نمایند. ندیفرما یمراد اجازه 

 

 119چرا فایلی که امروز ارائه گردیده با آنچه هفته پیش ارائه شده بود متفاوت است. در فایل قبلی بودجه پیشنهادی آقای مهندس خطیبی: 

 درج گردیده است.میلیارد  132میلیارد بده و در فایل جدید 

 

و  یزیر برنامهبودجه پیشنهادی واحد طر  و برنامه است و در فایل جدید سه مورد توسط واحد فایل قبلی  آقای مهندس میرجعفری:

و موارد اصلاحی روی همان فایل قبلی  دیدرآفایلی که در گروه واتساپی قرار گرفته به نمایش  شود یم. هم دیده استراصلا  گ ها ستمیس

 دیا نمودهکه اصلا   ییها  یردآقای مهندس حسینی  حی است به نمایش و ارائه درآید.توضیح داده شود و یا اینکه فایلی که حاوی موارد اصلا

 را توضیح دهید.

 

عددی اضافه شده که در چند مورد  که بخش مالی ارائه داد روبرو شدیمپس از آنکه در مصارف با عملکرد نهایی  آقای مهندس حسینی:

. دهم یماصلاحی را توضیح  یها تمیآروی همان فایل قبلی تفاوت دارند وگرنه اصل داستان همان موردی بوده که در کمیسیون مهر  شده و 

 ونیلیمود سیصد حد ، عددی که در عملکرد داشتیماشخاص حقیقی جدیددر بخش مصارف با مواردی برخورد نمودیم از ورودیه و حق عضویت 

، ساختمان است یک بند نیز در ارجاع کار نظارت. تا منابع برای مصارف تأمین شود که ما یکصد میلیون تومان به آن اضافه نمودیم تومان است

 بتواند تأمین شود. که بالانس بودجه برای مصارف ها طرا و کنترل  در بند کنترل طراحی و وجوه حاصله از شناسنامه فنی و ملکی

 

حق عضویت اشخاص  ؟کند یم. عملکردها چهور تغییر تغییر نموده است 1333سال  در عملکردعضویت نیز  حق آقای مهندس خطیبی:

 دو میلیارد و ششصد بوده است که در تغییرات اعمال شده سه میلیارد شده است.حقیقی 

 

تا  و خدمت آقای مهندس اکبریان راد نیز عرض کرده بودم بود دادهبه دلیل اینکه عملکردی که قبلاً مالی به ما  بله آقای مهندس حسینی:

 این عدد اتفاق افتاد ما ظرفیت را بالا بردیم.مالی به ما ارائه نمود این عدد بود و چون ولی آخرین عملکردی را که  پایان سال بود

 

قبل نیز به حساب سال قبل زده شود و پرداختی نیز مت لق به سال مت لق به سال  ییها نهیهزممکن است نیز  4تا برج  آقای مهندس صابر:

، طبق فایل اولیه یک میلیارد و چهارصد بوده میا داشته 1333سال  عملکردکه در آخرین حق عضویت  مثلاًولی در خصوص درآمد  جدید باشد

دو میلیارد دیگر  باًیتقر 1422 لتا آخر اردیبهشت سا 33، ی نی از انتهای اسفندماه سال سه میلیارد و سیصد در نظر گرفته شده است الآنو 

 ؟دیا آورده 33سال  حساب بهو این را  است شدهنیز دریافت 

 

 توس ه خدمات مهندسیوقتی که از سمت م اونت  اسفندماهواحد مالی اعلام نمودند که در از مالی است لام نمودی و  آقای مهندس حسینی:

 .، عددی که توانستند دریافت نمایند این عدد بوده استاعلام گردیده است و خصوصاً بخش عضویت

 

بر اساس  33. در پایان سال سال قبل بگشارید حساب به شود ینم. درآمد را که دینما ینمواحد عضویت اصلاً اعلام  آقای مهندس صابر:

 ینیب شیپده است و شما میلیون دا چهارصد، مبل  یک میلیارد و شما در کمیسیون طر  و برنامه داده استعملکردی که واحد مالی به 

را به حساب و این  سه میلیارد و سیصد میلیون شده است؟یک میلیارد و چهارصد ، مبل  1422در پایان اردیبهشت سال  الآن، ولی دیا نموده
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تراز و هزینه ممکن است مت لق به  .باشد یم 1422، دریافتی دو ماه ابتدایی باشد یم 1422مت لق به سال  که یدرحال دینما یملحاظ  33سال 

 .سال قبل باشدعملکرد 

 

فقط بودجه در حق  . در بودجه هر دو سه میلیارد و سیصد استبودجه تغییر نکرده فقط در عملکرد تغییر کرده است آقای مهندس خطیبی:

 .افزایش مبل  سیصد میلیون تومان اعمال شده استورودی جدید 

 

، مبل  هشتصد میلیون تومان بوده 33سال پیشنهادی یتم دوم، بودجه در مورد حق ورودی اعضای جدید ی نی آ آقای مهندس کریمی آنچه:

حق در بودجه قبلی نوشته شده  اضافه شده است. ددرص 3تا  5شتصد و شصت میلیون تومان شده است، ی نی حدود و عملکردش ه است

در مورد همین دو بند اعضای هیأت مدیره  م وقه در آن وجود ندارد. که یدرحالکلمه م وقه نوشته شده عضویت اعضای حقیقی و حقوقی 

 .منوط به استمهال است شده گفتهکه موارد  اند دادهدرخواستی 

 

، در دو جلسه پیش در پیش از برآورد شده است اردیلیصد م وحوش حولنامه فنی و ملکی عددی در مورد شناسآقای مهندس سعیدیان: 

. گسترش پیدا کردانجام شد و شناسنامه فنی و ملکی مبنی بر این موضع. این از اقدامات خوبی بود که در سال دوم  دستور تشکری دادم

طبق اخبار واصله مسکوت را گسترش دادیم و در حال حاضر در این اوضاع  ها یبازرس، بحث کنترل نقشه، اقدامات بدون مقدمه صورت نگرفت

 .ردیگ ینمصورت در دفاتر  ها نقشهبازرسی و کنترل ولی اقدامات  میکن یممانده است، پول را دریافت 

 

 و حتی حقوقشان نیز پرداخت گردیده است. باشد یمشاره کردید در حال انجام مواردی که ا آقای مهندس میرجعفری:

 

رویم آبفا و برق  ، هر چه جلوتر میکل تهران چهارناظره شده استیکی از دستاوردهای خوب این دوره این بوده است  آقای مهندس خطیبی:

آینده  دو سالتا یکی  چراکهاین مبل  باید کم شود  که یدرحال مینیب یمدرصدی برای آن  42تا  32در بودجه افزایش  الآن .شود یمکمتر اماکن 

، ردی  بودجه آبفا و برق اماکن را لام نظر نمایندعلهفاً کمیسیون طر  و برنامه در اینخصوص ا خواهیم داشت. ندرت بهبرق اماکن و آبفا خیلی 

 حداقل به یک سوم تقلیل نماییم. منتقل نماییم. 33به ردی  بودجه ماده 

 

، ناظران به مالکین یرسان اطلاعبا که  اند کردهدر یک سال اخیر واحد برق اماکن و آبفا به سیستمی دست پیدا  کریمی آنچه:آقای مهندس 

 کار نیا. که از قبل نیز مانده بودند چهار ناظره شوند، حتی مواردی که تک ناظره هستند ییها ساختمانتک ناظره، منجر به این شد که 

پروانه  9222ت داد  33صادره داریم، در سال کاهش پروانه  شدت به .مستقیماً توسط سازمان در حال انجام است مستقل از آبفا و برق اماکن

  بهوجود دارد و  و با همین شیب ابدی ینمبنابراین تتمه کاهش  صادره زیاد بوده است یها پروانهت داد  گششته یها سالولی چون در  میا داشته

آقای مهندس میرج فری در خصوص  .ابدی ینمدانشی که خدمات مهندسی دارند این اتفاق امسال کاهش با توجه به  ابدی یمکاهش  زمان مرور

 ها تیعضون را حشف نمایید و موضوع دیگر بحث استمهال حق گششته این آیتم نبوده و لهفاً آ یها سالآیتم م وقه که اشاره نمودم، در 

 .باشد یم

 

 .1422دیده شود یا در سال  33یا باید در عملکرد سال  از فروش ضای ات ارغوان بحث درآمد حاصل مهندس خطیبی: آقای

 

سازمان نشسته است را واحد طر  و برنامه در  یها حسابکه در  دینما یماعدادی که واحد مالی به ما اعلام  دس اکبریان راد:نآقای مه

 .دینما یمبودجه اعمال 

 

 .باشد یمکه اصلا  گردد بحث درآمد حاصل از فروش ضای ات ارغوان  ییها تمیآآقای مهندس حسینی یکی از  میرجعفری: آقای مهندس
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 میلیارد تومان است؟ 104عامل  یها بانکنزد  یگشار سدردهسود حاصل از  آقای مهندس صابر:

 

اقداماتی که برای امور رفاهی که  شده یمدوم ذیل بودجه همیشه عنوان قبل در بند  یها سالدر مصوبه مجامع  آقای مهندس اکبریان راد:

این را مصوب نموده  هرسالبرداشت نماییم، مجمع هم  یگشار سدردهاز سود حاصل از  میتوان یمو... را  تیمسئولمثل بیمه  ردیگ یماعضا صورت 

و  ، این مورد را مهر  نمودیم و واحد مالی موافقت نکردکسر نماییماز سود بانکی . امسال تصمیم داشتیم که جز مصارف آورده نشود بلکه است

، این نکته مهمی است که مصارف ما را این کارها جزو مصارف ما قرار گرفته است عملاًو  رود ینمسابرس زیر بار این موضوع عنوان نمود که ح

 .برد یمعملاً بالا 

 

وجود و هر سال هم این فرمت  باشد یمآقای مهندس اکبریان فرمودید که فرمت بودجه فرمت مصوب شورای مرکزی  آقای مهندس صابر:

 عنوان به. یک ردی  ولی در دفتر مرکزی چیزی با این نام نداریم مثلاً نقشه تفکیکی را در دفاتر نمایندگی داریم دهد ینمدارد ولی اصلاحی رک 

بدون توضیح خاصی که درآمد حاصله از شناسنامه فنی در  داریمبا ردی  بودجه یکصد میلیارد تومان  راحیشناسنامه فنی و ملکی کنترل ط

تفکیکی و... چقدر است؟ در فرمت برای این ردی  هیچ  یها نقشهتهران به چه میزان است و در شهرستان چقدر است و درآمد حاصله از 

 .در نظر گرفته نشده است یا رمجموعهیز

 

 .باشد یمتفکیکی و گاز فشار ض ی  و قوی همگی ذیل م اونت دفاتر نمایندگی  یها نقشه مهندس میرجعفری:آقای 

 

که در سال  ییها نهیهزبا توجه به  گردیده است ینیب شیپ یگشار سدردهسود حاصل از % افزایش 32چیزی حدود  الآن آقای مهندس صابر:

و میزان سود بانکی را نیز ب ید میدانم ما را کاهش خواهد داد  یها سدردهمیزان  احتمالاً مبابت خرید دفاتر و ساختمان ارغوان داری 1422

 .گیری داشته باشدمافزایش چش

 

 مواردی اعلامی در فایل جدید بودجه اصلا  گردیده است. آقای مهندس اکبریان راد:

 

میزان سودهای ، امسال بر اساس بخشنامه بانک مرکزی عامل یها بانک یگشار سدردهدر خصوص سود حاصل از  آقای مهندس آمری نیا:

، بودجه پیشنهادی را بالاتر از سال گششته که این . با توجه به تقلیل یافتن سودهای بانکی% رسیده است13% به 02از  بانکی تقلیل یافته است

 در اینخصوص تجدیدنظر نمایید. ، آقای مهندس حسینیاست شده گرفتهدر نظر  را نداشتیم ها تیمحدود

 

% 3به میزان  باشد ینمگردیده عدد دور از انتظاری  ینیب شیپآمده است و برای بودجه  33عملکرد سال در  عددی که آقای مهندس حسینی:

در سال جاری  نکهیکما ا در سود بانکی خواهیم داشتما مازاد درآمد  در نتیجه حتی اگر این عدد را بانک مرکزی در نظر بگیرد باشد یم

 .کند ینمی نی مشکلی برایمان ایجاد  میلیارد مثبت بودیم 03نزدیک به 

 

، ما در بودجه لحاظ نماییم میتوان ینم% است این مورد را که 3کند سود بانکی  اعلامممکن است بانک مرکزی  آقای مهندس اکبریان راد:

 باید رسیدگی گردد. صورت جداگانه به حالا اگر کمتر و بیشتر شود میا دهیرسو به این عدد  میا نمودهوضع موجود را تحلیل 

 

لیارد تومان در می 31و عدد  33برای سال  میلیارد تومان 32عدد در خصوص برآورد درآمد حاصله از ارجاع کار  آقای مهندس کریمی آنچه:

در شهر تهران هزار  9تا  3در حد صادره  یها پروانه، میزان رده استکپیدا  به میزان ناچیزی افزایشکه  الزحمه حق، باشد یم 1422سال 

ی نی نهایتاً  باشد یماجرا نظارت اشتباه افزایش درآمد  ینیب شیپیز به همین میزان کاهش یافته است، به نظرم و در خارج از تهران ن باشد یم

 .باشد یم ها یشهردارتوسط صادره  یها پروانهدید کاهش ش و دلیلشمیلیارد در نظر گرفته شود و افزایش در نظر نگیریم  32همان 
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تمام کاندیداهای ریاست  که یدرحالامسال کاهش خواهیم داشت  دییگو یمآقای مهندس کریمی بر چه اساسی  آقای مهندس میرجعفری:

 منظور به دینما یمتغییر  جمهور سیرئدر سالی که  م مولاً، در عرصه زمین و مسکن رونق ایجاد نمایند خواهند یمکه  اند نمودهجمهوری اعلام 

 رونق خواهیم داشت. م مولاًانتخاباتی  یها وعدهتحقق 

 

کاهش  در سال گششته سال گششته کاهش چشمگیری داشته و امسال نیز در دوماهه اول نسبت به زمان مشابه آقای مهندس کریمی آنچه:

 ؟ابدی یمنماییم که درآمد افزایش  ینیب شیپ، چهور میا داشته

 

 در خصوص مصارف نظری دارید بفرمایید. آقای مهندس میرجعفری:

 

افراد  نفر 32و حدود  گشارد یمتأثیر  ردامو% افزایش حقوق داریم که طب اً روی همه 33در حدود  در سال جاری آقای مهندس حسینی:

افزایش % 42میانگین حدود  صورت بهنفر خواهد بود و  415ت داد که  اند دهیگردسازمان اضافه  یها یازمندینجدید هم برای دفاتر نمایندگی و 

 در نظر گرفته شده است.

 

 % بوده است.44تا  34بین  طبق بخشنامه وزارت کار افزایش حقوق در سازمان نظام ساختمان استان تهران آقای مهندس میرجعفری:

 

 32ماهیانه بنده رئیس اگر رئیس باشد باید  ازنظر، حقوق و مزایای رئیسپاداش و جاری،  یها نهیهزدر بند مربوط به  آقای مهندس خطیبی:

میلیون  42، ماهیانه تقسیم گردد 10میلیون در نظر گرفته شده است که اگر بر  419در ردی  بودجه  میلیون حقوق دریافت نماید. 92تا 

 که با هم منافات دارند. تومان خواهد شد

 

 پاداش و مزایا محاسبه گردیده است. عدد نهایی با آقای مهندس حسینی:

 

 .ردیگ یمدرصد مالیات ت لق  32تا  02به حقوق رئیسی سازمان  آقای مهندس میرجعفری:

 

 مشخص گردد. دینما یم نهیهزو سازمان در اینخصوص  که برای صدور پروانه در نظر گرفته شده است یا بودجهقرار  آقای مهندس خطیبی: 

. در ست هم هست چراکه هم برای ما و هم اداره هزار تومان در نظر گرفته است 422تا  022برای همه صنوف را بین دولت امسال صدور پروانه 

فردا روز اعلام  کن استمتومان برسد اداره کل م هزار 022ولی وقتی به  مدعی نیستهزار تومان است کسی  3چون  الآن است. بر نهیهزکل 

نمایند  اظهارنظرآقای اکبریان راد و بخش مالی نیز  لهفاًرا برعهده گیرد، پس ردی  باید مشخص گردد.  تیمسئول خواهد یم نماید که خودش

و  !؟میلیون تومان حسابرسی نماید 132، با ترنور مالی داریم اردیلیم 422میلیارد بودجه جاری که با سود نزدیک به  119 فاج ه است که واق اً

 آن است که ماشین امضایی بیش نیست. دهنده نشانمیلیون تومان در نظر گرفته شده است که  102یا برای حسابرس سوم عددی حدود 

الاتری در بحقوق و دستمزد  مینما یمپیشنهاد  .شود یممیلیون تومان  05 حدوداًماه  10در  ؛ کهمیلیون تومان است 412حسابرس داخلی هم 

 .نظر بگیریم

 اردیلیمک شده و ی ینیب شیپتا  522 اشاره شده است که 33 در عملکرد سال 00. در ردی  باشد یمد دیگر در خصوص هزینه دیون روم

. در دیون دیده شود عنوان بهاعضا در اینجا  33و  31سال  یها استمهال تواند یمتا مانده است و  522بوده است و امسال  33عملکرد سال 

اضافه باقی مانده از محل اسدانسر تأمین گردیده است و مقداری نیز  ها نهیهزخصوص سررسید و جشب اسدانسر امسال اعلام نمودیم که تمام 

منابع مالی از  که یدرحالمیلیون در نظر گرفته شده است  012در ردی  بودجه چرا  سازمان طراحی نماییم. شأنو  درخوراست. سررسیدی 

 این تناقضات ما را در مجمع دچار مشکل خواهد کرد. .گردیده است نیتأمطریق اسدانسر 
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گردیده  نیتأممهندس حسینی این نقد وارد است چراکه در جریان هستم منابع مالی از طریق اسدانسر  یآقا آقای مهندس میرجعفری:

 است.

 

 .که ظاهراً بخشی مربوط به م وقاتش بوده است اختیار ما قرار داده است عملکردی که واحد مالی در آقای مهندس حسینی:

 

و اگر  گردد یم نیتأممیلیون در نظر گرفته شده است، بالاخره یا از محل اسدانسر  012برای سال آینده دوباره  آقای مهندس خطیبی: 

 نیست بودجه درخوری برای چاپ سررسید اختصاص دهیم که در اختیار هیأت مدیره ب دی قرار گیرد. گونه نیا
 نیتأمو  33. با توجه به تجربه سال بوده است که در سال جاری آمده است 31میلیون م وقه سال  349مبل   آقای مهندس میرج فری:

صفر در نظر بگیریم و این فرهنگ را الزام نماییم که بودجه سررسید را  میتوان یم 1422تأمین گردید این عدد را برای  از محل اسدانسر ها نهیهز

 .میینمااز محل اسدانسر تأمین 

میلیارد تومان دیگر سایر مصارف در نظر گرفته  34است  یا هیسرمامیلیارد تومان  411جاری ما است،  یها نهیهزمیلیارد تومان میزان  119

 .یا هیسرمادر جاری باشد یا در  دیبایا  این سایر مصارف از کجا لحاظ گردیده است؟ شده است.

 

وجوه سدرده رهن برای  .دیبا یعددی از آن در نم عملاً، بحث استهلاک را داریم که در فصل سوم در سایر مصارف آقای مهندس حسینی:

مالیات و عملیات سنوات قبل را  ینیب شیپ. بحث دیگر و هزینه نیست گردد یبرم حساب بهو ب د  شود یمکه سدرده  استساختمان، وجوهی 

 داریم.

 

میلیارد مالیات داریم و  02تا  19بین  جاری داریممیلیارد  119کرد  نهیهز. یک یک درآمد داریم و یک هزینه کرد آقای مهندس خطیبی:

اگر از درآمد جاری  باید پرداخت نماید یا از جاری؟ یا هیسرمااز  نماید؟ نیتأمع مالی باید باین مالیات را رئیس سازمان و خزانه دار از کدام من

جز هزینه کرد . مالیات م کار بسیار اشتباهی استبدهی یا هیسرمااگر از  .میا بستهمیلیارد  119باشد که همخوانی ندارد چون درآمدها را روی 

 این مبل  باید در هزینه کرد جاری لحاظ گردد. جاری است.

 

ت مثل کمیته ایمنی مصوبه هیأ یا تهیکمو حتی  زیاد شده است ها تهیکمبا توجه به اینکه ت داد  ها تهیکمدر بخش  ئی: آقای مهندس نبی

 ؟میا گرفتهتأمین بودجه این موارد را در نظر ، دردا قرارولی در دستورجلسه مدیره را ندارد، 

 

 نمود. جا جابهدر نظر گرفت و  ب داًردی  بودجه را  شود یمو  مصوب یها تهیکمفقط  دس میرجعفری:هنآقای م

 

 در خصوص هزینه ایاب و ذهاب با توجه به کرونا میزان سفرها کاهش یافته ولی بودجه چرا افزایش یافته است؟ ئی: آقای مهندس نبی

 

 ت داد سفرها کم شده است ولی هزینه انجام سفرها افزایش یافته است. آقای مهندس میرجعفری:

 

و  اسنپ ،ها کنفرانسو شرکت در  ها شگاهینمابازدید از  .شود یمی تمام سفرهای داخل و برون شهری را شامل  هزینه آقای مهندس حسینی:

 .میا نمودهرا لحاظ  اند دادههمه مواردی که به ما عملکرد  تدسی و تاکسی و...

 

آیا در سال جدید  میا نداشته یا برنامهکه  33در سال  .به اعضا حقوقی و مالیاتی یا مشاورهارائه خدمات در خصوص  ئی: آقای مهندس نبی

 ؟گردد یمموضوع محقق  نیا ایآنماییم  یانداز راهوقی برای اعضا قچند سال است که بنا داریم واحد مشاوره ح خواهیم داشت؟ یا برنامه

 



 

80/83/0088 خیدوره هشتم به تار رهیمد أتیجلسه ه بیستمینو  کصدیمذاکرات   

 

 01از  01صفحه 

 

 

 

 .گردد یمعملیاتی  1422از سال  آقای مهندس میرجعفری:

 

 برای واکسن در نظر بگیریم؟ یا نهیهز میتوان یماضهراری  نشده ینیب شیپ یها نهیهزو  انرآیا در قسمت بح ئی: آقای مهندس نبی

 

ئی خود شما که اعلام  آقای مهندس نبی عضو محترم هیأت مدیره در حال پیگیری بحث واکسن هستند. 3امروز  آقای مهندس میرجعفری:

نماید. هم آقای خهیبی که با شرکت روسی  پرداختدوز واکسن پشت مرز در انتظار آزادسازی قرار دارد و سازمان هزینه را  ونیلیم کینمودید 

 اعلام نمایند. واکسن فراخوان واردکنندهکه قصد دارند برای چند شرکت  و هم آقای مهندس فرنیا اند کردهصحبت 

 

 واکسن رایگان است و دولت موظ  است به کل ملت ایران این واکسن را تزریق نماید. آقای مهندس سعیدیان:

 

 .میانجام دهچنین کاری  میتوان ینم سازمانما با پول اعضای  رادمهر: مهندسخانم 

 

 انجام چنین اقدامی نیاز به مصوبه مجمع داریم. ما برای عفری:ج میر مهندس قایآ

 

 به مجمع پیشنهاد دهیم، با توجه به اینکه کرونا م لوم نیست تا چه زمانی ادامه داشته باشد. میتوان یم ئی: آقای مهندس نبی

 رای این دوستان هم باید تسهیلاتی در نظرب اند شدهای کارکنانی که پروانه ندارند و دچار کرونا رصفر است. ب ت به کارکنانتسهیلاپرداخت 

 .بلاعوض یها کمکنه  ردیگ یمبه آنها ت لق  لاتیتسهچون پروانه ندارند نه  گرفته شود.

 

آقای اکبریان راد از  .باشد یمکه برای اعضای دارای پروانه  میا نمودهاست که مصوب  یا نامه وهیشاین نقص در : آقای مهندس میرجعفری

 این کار را انجام دهیم؟ میتوان یمآیا  نبودجه اعضای سازما

 

 

 

 

  


